CHINESE BAPTIST CHURCH OF ORANGE COUNTY

橙縣華人浸信會 國語堂崇拜

Mar 13, 2022

CALL TO WORSHIP



2022年教會主題經文

太28:18-20

Sermon信息

"祈求豐盛的榮耀"

林崇智牧師

祈求榮耀的豐盛 Prayer for Glorious Fulness

我們要祈禱支取祂的榮耀豐盛 God wants us to tap into His Glorious fullness by prayer

弗Eph.3:14-21

因此,我在父面前屈膝,(天上地上的各家,都是從他得名)求他按著他豐盛的榮耀…
弗 3:14-16

For this reason *I bow my knees before the*Father, from whom every family in heaven and on earth is named, that according to the riches of his glory... Eph 3:14-16

◆ 支取靈命的力量 To receive strength in your inner man

求他按著他豐盛的榮耀,藉著他的靈,叫你們心裡的力量剛強起來,使基督因你們的信,住在你們心裡.

That according to the riches of his glory he may grant you to be strengthened with power through his Spirit in your inner being , so that Christ may dwell in your hearts through faith. 弗Eph.3:16-17

1. 藉聖靈大得能力 By power through his Spirit

耶穌的能力源頭 Jesus'source of Power:

神怎樣以聖靈和能力膏拿撒勒人耶穌,這 都是你們知道的. 他周流四方, 行善事, 醫 好凡被魔鬼壓制的人,因為神與他同在。 How God anointed Jesus of Nazareth with the Holy Spirit and with power. He went about doing good and healing all who were oppressed by the 徒Acts10:38 devil, for God was with him.

- ◆ 支取靈命的力量Receive strength in your inner man
- 1. 藉聖靈大得能力
 By power through his Spirit

乃要被聖靈充滿。 弗5:18 Instead, be filled with the Spirit. Eph.5:18

但聖靈降臨在你們身上,你們就必得著能力…作我的見證。 徒1:8

But you will receive power when the Holy Spirit has come upon you, and you will be my witnesses.

Acts1:8

- ◆ 支取靈命的力量Receive strength in your inner man
 - 1. 藉聖靈大得能力
 By power through his Spirit

但願使人有盼望的神, 因信將諸般的喜樂, 平安充滿你們的心, 使你們藉著聖靈的能力大有盼望。 羅15:13

May the God of hope fill you with all joy and peace in believing, so that by the power of the Holy Spirit you may abound in hope.

Rom.15:13

- ◆ 支取靈命的力量Receive strength in your inner man
 - 2. 藉信心經驗基督的同在 By Christ dwelling in your hearts through faith

遵守神命令的,就住在神裡面;神也住在他裡面.我們所以知道神住在我們裡面是因他所賜給我們的聖靈.約壹3:24

Those who obey his commands live in him, and He in them. And this is how we know that He lives in us: We know it by the Spirit he gave us.

1 John 3:24

- ◆ 支取靈命的力量Receive strength in your inner man
 - 2. 藉信心經驗基督的同在 By Christ dwelling in your hearts through faith

我已經與基督同釘十字架,現在活著的不再是我,乃是基督在我裡面活著;並且我如今在肉身活著,是因信神的兒子而活;他是愛我,為我捨己。 加2:20

I have been crucified with Christ and I no longer live, but Christ lives in me. The life I live in the body, I live by faith in the Son of God, who loved me and gave himself for me. Gal. 2:20

◆ 支取愛的力量 Power to comprehend God's love

叫你們的愛心有根有基,能以和眾聖徒一同明白基督的愛是何等長闊高深, 弗3:17-18

That you, being rooted and grounded in Love, may have strength to comprehend with all the saints what is the breadth and length and height and depth, Eph 3:17-18

◆ 支取愛的力量 Power to comprehend God's love

何等的長 It is *Long*

何等的長 - 是一生一世長久不變

- it goes out of His way and it continues the length of our lives.

何等的闊-包涵我們一切的經驗, It is Wide 並伸展普及全世界

- it covers the breadth of our experience, and it reaches out to the whole world.

◆ 支取愛的力量 Power to comprehend God's love

何等的高-達至我們得享榮耀與 It is High 歡慶之處

- it rises to the heights of our celebration and glorification.

何等的深-顧及我們在沮喪失望 It is Deep 甚至死亡的幽谷中

- it reaches to the depths of despair, discouragement, and even death

◆ 支取神的充滿 To be filled with God's fullness

便叫神一切所充滿的,充滿了你們.神能照著運行在我們心裡的大力充充足足的成就一切,超過我們所求所想的.

That you may be filled with all the fullness of God. Now to him who is able to do far more abundantly than all that we ask or think, according to the power at work within us,

弗Eph 3:19-20

- ◆ 支取神的充滿

 To be filled with God's fullness
 - 1. 滿有神與基督的豐盛 Fullness of God and Christ

我來了,是要叫羊(人)得生命,並且得的更豐盛。 约10:10

I came that they may have life and have it abundantly.

Jn.10:10

- ◆ 支取神的充滿 Filled with God's fullness
 - 1. 滿有神與基督的豐盛 Fullness of God and Christ

因為神本性一切的豐盛都有形有體的居住在基督裡面,你們在他裡面也得了豐盛.他是各樣執政掌權者的元首.

For in Christ all the fullness of the Deity lives in bodily form, and you have been given fullness in Christ, who is the head over every power and authority. 西Col. 2:9-10

生命得的更豐盛? Living life abundantly

直等到我們眾人在真道上同歸於一, 認識神的兒子, 得以長大成人, 滿有基督長成的身量. 弗4:13

Until we all attain to the unity of the faith and of the knowledge of the Son of God, to mature manhood, to the measure of the stature of the fullness of Christ.

Eph 4:13

◆ 支取神的充滿 Filled with God's fullness

2. 滿有屬靈的智慧 Fullness of Wisdom

因此,我們自從聽見的日子,也就為你們不住的禱告祈求,願你們在一切屬靈的智慧悟性上,滿心知道神的旨意;西1:9

For this cause we also, since the day we heard it, do not cease to pray for you, and to desire that ye might be filled with the knowledge of his will in all wisdom and spiritual understanding.

Col. 1:9

- ◆ 支取神的充滿 Filled with God's fullness
 - 3. 滿有神的恩惠 Fullness of grace

神能將各樣的恩惠多多的加給你們, 使你們凡事常常充足, 能多行各樣善事。 林後9:8

And God is able to make all grace abound to you, so that in all things at all times, having all that you need, you will abound in every good work.

2Cor. 9:8